
Dz-07.0021.1.31.2019  

Protokół nr 32/2019 

z posiedzenia Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytego w dniu 12 września 2019 r. 

w siedzibie Rady Dzielnicy przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Posiedzenie prowadził Szczęsny Filipiak – Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII 

Zwierzyniec. Wzięli w nim udział członkowie Zarządu, zgodnie z listą obecności. 

O godzinie 15.30, po stwierdzeniu obecności czterech członków Zarządu, co wobec składu 

Zarządu wynoszącego 5 osób stanowi kworum uprawniające do podejmowania prawomocnych 

decyzji, wiceprzewodniczący otworzył posiedzenie. 

Porządek obrad: 

1. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 5 września 2019 r. 

2. Opiniowanie projektów uchwał, które będą mogły zostać wprowadzone do porządku obrad 

sesji zwołanej na 17 września 2019 r. na podstawie § 29 ust. 1 Statutu Dzielnicy. 

3. Przygotowanie projektów uchwał, które będą mogły zostać wprowadzone do porządku 

obrad sesji zwołanej na 17 września 2019 r. na podstawie § 29 ust. 1 Statutu Dzielnicy. 

4. Rozpatrzenie korespondencji. 

5. Oświadczenia, komunikaty. 

Ad. 1. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołu z 31. posiedzenia Zarządu 

odbytego w dniu 5 września 2019 r. nie zgłoszono wniosków o sprostowanie, co jest 

równoznaczne z jego przyjęciem. 

Ad.2. 

Zarząd zapoznał się z projektami uchwał, które będą mogły zostać wprowadzone do porządku 

obrad sesji zwołanej na 17 września 2019 r. na podstawie § 29 ust. 1 Statutu Dzielnicy, po 

czym przystąpił do ich opiniowania. 

Projekt uchwały w sprawie opinii do wprowadzenia zakazu postoju na ul. Emaus na odcinku od 

ul. Słonecznikowej do Piastowskiej, przygotowany przez Komisję Infrastruktury (druk nr 127) 

zreferował Szczęsny Filipiak. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przewodniczący poddał pod 

głosowanie pozytywną opinię do projektu uchwały, która została uchwalona jednomyślnie – 

4 głosami za. 

Projekt uchwały w sprawie opinii do proponowanych zmian w dokumencie „Studium 

podstawowych tras rowerowych miasta Krakowa” w zakresie nowych przebiegów tras 

rowerowych na terenie Dzielnicy VII Zwierzyniec, przygotowany przez Komisję Infrastruktury 

(druk nr 128) zreferował Szczęsny Filipiak. W dyskusji głos zabrali: Krzysztof Kwarciak, 

Szczęsny Filipiak i Witold Górny. Wobec licznych uwag zgłaszanych przez członków Zarządu 

do projektu uchwały, przewodniczący Szczęsny Filipiak zaproponował, aby nie opiniować 

projektu w obecnej wersji. Pozostali członkowie Zarządu zgodzili się na propozycję 

przewodniczącego. 

Krzysztof Kwarciak zapowiedział, że podczas sesji złoży poprawkę do projektu. 

Ad.3. 

Szczęsny Filipiak zaproponował przygotowanie przez Zarząd trzech projektów uchwał, które 

będą mogły zostać wprowadzone do porządku obrad sesji zwołanej na 17 września 2019 r. na 

podstawie § 29 ust. 1 Statutu Dzielnicy. 



Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i do Rady Miasta Krakowa 

dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej zadania inwestycyjnego 

planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2020-2021 

zreferował Szczęsny Filipiak. W dyskusji głos zabrał Witold Górny. Projekt uchwały został 

podany pod głosowanie i uchwalony jednomyślnie – 4 głosami za (druk nr 129). 

Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzynie na rok 2019 zreferował Szczęsny Filipiak. W dyskusji głos zabrali: 

Krzysztof Kwarciak, Witold Górny, Szczęsny Filipiak i Krzysztof Jakubowski. Projekt 

uchwały został poddany pod głosowanie i uchwalony jednomyślnie – 4 głosami za (druk nr 

130). 

Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2020 zreferował Szczęsny Filipiak. W dyskusji głos zabrali: 

Krzysztof Kwarciak, Krzysztof Jakubowski i Szczęsny Filipiak. Projekt uchwały został 

poddany pod głosowanie i uchwalony stosunkiem głosów: 3 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujących 

się (druk nr 131). 

W związku z przygotowaniem uchwały według druku nr 131, zgodnie z którą środki na umowę 

z zakresu obsługi administracyjno-biurowej dzielnicy pochodzić będą ze środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec, przewodniczący zaproponował 

przygotowanie autopoprawki do projektu uchwały w sprawie podziału środków finansowych 

na „Obsługę Dzielnic” w 2020 r., według druku nr 125. W dyskusji głos zabrali: Krzysztof 

Kwarciak, Krzysztof Jakubowski i Szczęsny Filipiak. Treść autopoprawki została poddana pod 

głosowanie i uchwalona stosunkiem głosów: 3 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

Ad.4. 

Rozpatrzono następującą korespondencję: 

 pismo Wydziału Gospodarki Komunalnej UMK w sprawie propozycji lokalizacji stacji 

ładowania pojazdów elektrycznych – zapoznano się; ewentualne uwagi zostaną przesłane do 

wydziału w formie pisma lub uchwały Rady, o ile projekt uchwały w tej sprawie zostanie 

zgłoszony do porządku obrad najbliższej sesji Rady, 

 pismo (wniosek) mieszkańców w sprawie doprowadzenia do ponownego otwarcia apteki 

w budynku przy ul. Królowej Jadwigi 219 – zapoznano się; adresatem pisma jest Wydział 

Polityki Społecznej i Zdrowia UMK. 

Ad.5. 

Ustalono, aby zwrócić się do jednostki przygotowującej materiały promocyjne dotyczące 

budżetu obywatelskiego o przekazanie na potrzeby Dzielnicy: 30 plakatów, 100 ulotek oraz 

broszur zawierających informacje o projektach (według uznania). 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godzinie 16.50 zamknął posiedzenie. 

 

 

Protokołowała:                                                                             Przewodniczący 

                                                                                 Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek                                                    

            

       Szczęsny Filipiak 


